
Protokoll styremøte LRKK 

Dato/Tid 15.02.2024, kl 19:00 - 22:00 

Sted Fabrikken 

Til stede Anders, Hilde, Else Marie, Jan (på teams), Jens Uwe og Pete  

Forfall Mariann 

Referent Hilde 

Møtets hovedhensikt og fokus: 

 Planlegge årsmøte 

 Drøftelser 
 

Agenda: 
1. Ferdigstille Agenda for Årsmøtet  Anders 
2. Ferdigstille Årsberetning -23   Anders 
3. Ferdigstille Regnskap-23 og Budsjett -24 Jens Uwe 
4. Styrebehandle innkomne saker  Alle 
5. Valgstatus 
6. Status medlemsmøte  
7. SAK: Vurdere utvidelse av styret fra 5 til 6 medlemmer  
8. Eventuelt 
 

 

1. Ferdigstille Agenda for Årsmøtet           

Anders gjennomgikk utkast til innkalling. 

Rollefordeling ble også gjennomgått. 

Ved gjennomgang av hvem som skal avtakkes på årsmøtet ble det foreslått og diskutert om 

det kan være en idé å ha en felles middag eller lignende for alle tillitsvalgte i utvalg. Dette 

ble nedstemt.  

 

2. Ferdigstille Årsberetning        

Anders gjennomgikk årsberetningen og det ble gjort enkelte mindre endringer. 

 

3. Ferdigstille Regnskap -23 og Budsjett -24 

Jens Uwe gikk raskt gjennom detaljer for budsjett for 2024 (samordnet med Per Tore) 

Gikk deretter gjennom samlet dokument for regnskap 2023 og budsjett 2024.  

Status: Solid overskudd for 2023 og budsjett i balanse for 2024. 

Fremdeles noen usikkerheter knyttet til forsikringsoppgjør etter flom. Forsikringssaken er 

ikke lukket 



 

4. Styrebehandle innkomne saker 
Foreløpig ingen innkomne saker 

 

5. Valgstatus 
Hilde sjekker med valgkomiteen. Innstillingen må være klar til utsending av dokumenter 

senest 1 uke før årsmøtet. Komitéen legger selv frem innstillingen. 

 

6. Status medlemsmøte 
Jan koordinerer. 

Utvalgene presenterer sine planer for 2024. 

Hva er forventningene til styret?  

Noen som vil jobbe med anlegg? 

 

7. SAK: Vurdere utvidelse av styret fra 5 til 6 medlemmer 
Fra Pete:  

«Angående diskusjon rundt å ha et styremedlem fra elvemiljø. 

Dette for å adressere (som tidligere avtalt) ønsker om å ivareta elvemiljøets interesse og 

sørge for at klubben driftes på et grener nøytral basis. 

Fra klubbens vedtekter (https://lrkk.no/om-klubben/vedtekter/), stå det: 

"Årsmøtets oppgaver: 

Foreta følgende valg [16] (a) Leder og nestleder, (b) 3 styremedlem og 2 varamedlem." 

Fotnoter: 

[16] Dette er minimum av de tillitspersoner som skal velges på årsmøtet. Årsmøtet kan i 

tillegg velge andre tillitspersoner det er behov for." 

 

Videre, så har valgkomiteen allerede “invitert” meg til å være styremedlem (ikke 

varamedlem), så det er ingen begrensing eller motsigelse der. 

Jeg kan dermed ikke se noen særlig hindre til at styre erkjenne meg som fullverdig 

styremedlem som representant av elvemiljøet, og gjøre de nødvendig oppdatering på LRKK 

nettside & Brreg. 

 

Jeg ber dere å ta stilling til dette relativt fort, slik at om det er motsigelse, så er det 

tilstrekkelig tid å varsle valgkomiteen om behov for å finne alternativer.» 

 

- Saken ble diskutert i styremøtet. Flertallet av styremedlemmer vil videreføre en praksis 

der styremedlemmer ivaretar klubben interesser som helhet og ikke er representanter 

for enkeltmiljøer.  

 

8. Eventuelt 
 

- Henvendelse fra Kajakk & Fritid (Julie Holtesmo, butikksjef, Tlf.: +47 97617899, e-post: 

julie@kajakk-fritid.no): 

Kajakk og fritid åpnet ny butikk i gågata 15.11.2023. Flere av kundene som er innom er bla 

fra Lillehammer Ro- og Kajakklubb. Det er flere som har uttrykt at de kunne tenkt seg et 

samarbeid med oss og derfor sender jeg denne e-posten til dere. 



Kunne det vært interessant å ha et samarbeid med oss? For eksempel at alle medlemmer 

får rabatt ved kjøp av kajakk, avslag på kjøp av tilbehør/utstyr til kajakk, kurs/foredrag i 

butikklokalene, osv. 

Jeg kunne godt tenkt meg et slikt samarbeid og hadde vært hyggelig med en prat! 

Jan og Hilde følger opp. 

- Utarbeide innspill til fylkeskommunen om planer og behov relatert til utvikling av anlegg og 

midler fra Sparebankstiftelsen.  

Anders og Jens Uwe følger opp og sender innspill før 01.03.2024. 

- Medlemsmøte 17. apr. Foredrag av Oddbjørn Flaa og gjenåpning av naustet. 

- Dag J. Nedreberg og Hanne Jarmann Larsen holder kurs i kart- og kompass i begynnelsen 

av mai. 

- Else Marie og Trond har ryddet i Rokort og slettet ikke-medlemmer, samt ryddet i tilganger 

til dropbox og klubbadmin. 


